
Skoleår: 2022/23 Møtedato: 10.05.2023  
 

Roller i SU-SMU      Navn     

Leder (elev)     Robert Strøm (VG3) 

Nestleder (elev)    Kalle B. Hermansen (VG2) 

Andre elevrepresentanter     Fogado M. Semena (VG1 sør) 
Tilia S. Sørli (VG2 sør)  
Samuel O.R Kjernald (VG2 nord)  
Nura A. Saud (VG2 nord)  
Kristian Holst (VG3 nord)   

Representant Elevrådstyret XXXXX 

Rektor 
Skolelederrepresentant     

Kai Magne Bråthen   
Jan Freddy Gusfre 

Ansattrepresentant(er)     Tale Engebretsen   
Beate Andreassen  

Skoleeierrepresentant     Heidi Roland Vik  

Skolehelsetjenesten    Lillian Strand Hassel eller Eva Lill Tolo   
(Alternerer)   
   

  
 

Referent Loresa Haziri 

Frafall Jan Freddy  
Robert Strøm  
Tale Egenbretsen  

       
     

 Til stede: Se over.  

Saksnr   Sak Referat med ansvar og frister   

SMU-saker (Saker som omhandler læringsmiljø)  

Sak 6/2022-23 Oppsummering 

av erfaringene 

av arbeidet i 

SU/SMU 

inneværende år 

og anbefalinger 

for arbeidet 

neste år. Se 

Forms-skjema 

som skal fylles ut 

av SU-SMU.   

Årsrapport for skoleutvalg og skolemiljøutvalg. All 

informasjon som gjelder su/smu skal deles i 

elevråd sitt teams-rom gjennom teams. 

Informasjonen skal være tydelig og lett å forstå for 

alle, spesielt for de som ikke kan møte opp på 

su/smu møter. Det er ikke ønskelig at referatet blir 

publisert på teams. Referatet skal legges i felles 

rommet og deretter på hjemmesiden. Det skal 

være mer beskrivende tekst på referatet, fordi det 

er ikke alle som forstår det. Det er ikke fulgt opp 

arbeidet su/smu i det planlagte års hjulet.   
 

En ny vanndispenser er bygget opp på nord. 

https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=PIHzCCmfL0ia7BbvfL9HehneP22e1fdIi9sf0nROZcVUQlU0MzFRQ0FFNklEQ0NNN1I2VUtROENETC4u
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=PIHzCCmfL0ia7BbvfL9HehneP22e1fdIi9sf0nROZcVUQlU0MzFRQ0FFNklEQ0NNN1I2VUtROENETC4u
https://forms.office.com/Pages/ResponsePage.aspx?id=PIHzCCmfL0ia7BbvfL9HehneP22e1fdIi9sf0nROZcVUQlU0MzFRQ0FFNklEQ0NNN1I2VUtROENETC4u


Undersøkelsen blant elever om fysiske og digitale 

lærebøker er fullført. (Det er et forslag om fysiske 

lærebøker i matematikk).  

Skolens budsjett er på rett vei.  
 

Streiken har påvirket både organisering av møtene 

og elevens opplevelse i å ha nok tid til å arbeide 

med fagene. Det må bli en forberedelse av møter 

og saker.  

Sak 7/ 2022-23 Planlegging av 

neste års 

SU/SMU.  

Nye elevrådsrepresentanter skal utarbeides i 

midten av september. (Vanskeligheter med å sette 

en frist for det, ettersom det kunne ikke 

overholdes i fjor). Det skal bli en tur til Jomfruland, 

men det må foregå en prioritering hvis det ikke er 

plass til alle.  
 

Årshjulet er greit. Økonomisaker er veldig greie å 

ha.  Flere saker fra elevrådet.  

Sak 8/ 2022-23 Runde fra 

elevrådsstyret. 

Det ble en sak i forhold til KDA elever som 

kommer på nord. Saken handler om uønskelig 

kommentarer KDA elever får fra nord-elever. En 

undersøkelse må foregå i KDA klassen fordi det er 

ikke greit med negative kommentarer. Selv om 

Porsgrunn VGs har to bygninger SØR og NORD, er 

den en skole og det skal ikke være forskjell mellom 

de to.  

Sak 9/ 2022-23 Samarbeid med 

russestyre.  

Det har vært noen uheldige episoder med russ på 

avd. Nord. Et par elever har lagt terrorlapper i 

kantina og publisert på Instagram. Det er umulig å 

fortsette med terrorlister i skolen. Det må 

politianmeldes hvis dette skjer igjen. Rus skal ikke 

være alvorlig. 

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema)  

Sak 6/2022-23 Avvik 

godkjenning av 

arealnorm nord. 

 

Miljøretta helsevern kontakter skolen for 

godkjenning. Dette med bakgrunn i at skolen i 

2014 fikk en del pålegg om utbedringer på avd. 

Nord. Det handler om lysforhold, akustikk og 

inneklima. Arbeidet ble satt i gang våren 2015 der 

det ble gjort store oppgradering for å lukke disse 

avvik. Det ble gjennomført forberedninger i 

ventilasjonsanlegget, kantine og trappehall ble 

totalt renovert.  



 

Etter tilsyn vår 2022, var det mange godord å få i 

forhold til de oppgraderinger som er gjort, men 

skolen fikk allikevel tre nye avvik: 
 

1. Skolen kan ikke dokumentere tilfredsstillende 

inneklima 

2. Skolen kan ikke dokumentere tilfredsstillende 

randonnivå 

3. Skolen kan ikke dokumentere at arealnormen i 

undervisningsrom oppfylles.  
 

Skolen bør kartlegge lydforholende i 

klasserommene der det oppleves utfordringer.  
 

Tiltak som skolen satt i gang: 
 

1. Radonmåling ble bestilt til alle delet av 

lokasjonene på Porsgrunn VGs 

2. Ang. Luftmålinger, så var det ikke mulig å 

gjennomføre før det ble vinterhalvår. 

Bedriftshelsetjenesten ble koblet på, og det ble 

gjort målinger i 9 klasserom. Resultatene her viste 

tilfredsstillende målinger for alle klasserom, både i 

forhold til temperatur, CO2-konsentrasjon og 

luftfuktighet.  
 

Skolen sendte da en ny status på situasjonen, og 

har nå fått tilbakemeldinger på at dette er 

mottatt, men at fortsatt opprettholder pålegget 

om å dokumentere at arealnormen i undervisning 

er oppfylt innen 30.06.2023.  
 

Etter dette har fylkesdirektøren sendt hevendelse 

til Porsgrunn kommune om å få kommet i gang 

med reguleringsplan …. Og skrivende stund er det 

noe usikkert hvor saken står.  

Sak 7/2022-23 Byggeprosess 

 

 

 


